

Title (en)

Method and apparatus for the injection of a product in a tobacco rod.

Title (de)

Verfahren und Vorrichtung zur Einspritzung eines Produktes in einen Tabakstrang.

Title (fr)

Procédé et dispositif d'injection ou d'introduction d'un produit à l'intérieur d'un boudin de tabac.

Publication

EP 0558447 A1 19930901

Application

EP 93810092 A 19930217

Priority

CH 60792 A 19920227

Abstract (en)

The method and device for injecting or introducing, according to the invention, make it possible to inject or to introduce a product into a cigarette rod (12A). In this manner it is possible to modify the flavour, respectively increasing it or reducing it, of the smoke during the combustion of the cigarette. In order that the injected product can be precisely metered, its injection takes place when the tobacco rod is formed, just before it is completely surrounded by its paper wrapper (14). A support (21) enables the position of the injection nozzle (20) to be regulated in order for the aperture (20A) thereof to penetrate to the interior of the rod and create an empty space in the centre of the rod, the product then being injected into this empty space. The injected product may be in the form of a liquid, vaporised or not, in the form of a gel, a paste or a powder. According to one embodiment, the introduced product may also be in the form of a segmented solid product (26). <IMAGE>

Abstract (fr)

Par le procédé et le dispositif d'injection ou d'introduction selon l'invention, il est possible d'injecter ou introduire un produit à l'intérieur d'un boudin (12A) de cigarette. De cette manière, il est possible de modifier le goût, respectivement de l'augmenter ou de le diminuer, de la fumée durant la combustion de la cigarette. Afin que le produit injecté puisse être exactement dosé, son injection a lieu lorsque le boudin de tabac est formé, juste avant qu'il soit complètement entouré de sa couverture de papier (14). Un support (21) permet de régler la position de la buse d'injection (20) afin que l'orifice (20A) de celle-ci pénètre à l'intérieur du boudin et crée un espace vide au centre du boudin, le produit étant alors injecté dans cet espace vide. Le produit injecté peut se présenter sous forme d'un liquide, éventuellement vaporisé, sous forme d'un gel, d'une pâte ou d'une poudre. Selon une forme d'exécution, le produit introduit peut aussi se présenter sous la forme d'un produit solide (26) en segment. <IMAGE>

IPC 1-7

A24C 5/18

IPC 8 full level

A24C 5/18 (2006.01)

CPC (source: EP)

A24C 5/1892 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] GB 2070409 A 19810909 - BRITISH AMERICAN TOBACCO CO
- [X] EP 0295518 A1 19881221 - REYNOLDS TOBACCO CO R [US]
- [X] GB 2229079 A 19900919 - ROTHMANS INT TOBACCO [GB]
- [A] EP 0172654 A1 19860226 - PHILIP MORRIS INC [US]

Cited by

CN102469832A; CN101969796A; AU743260B2; AU743260C; US6273093B1; US8381736B2; US6701935B1; CN113226086A; US2022022523A1; WO9836650A1; WO2007085830A3; WO2009013082A1; WO2011033121A1; WO0008959A1; EP2448436B1; WO2008098815A1; WO2005096851A1; JP2018515113A; WO2020127120A3; WO2023166478A1; EP2448436A1; EP3297459B1; EP3297458B1; EP3297458B2

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0558447 A1 19930901

DOCDB simple family (application)

EP 93810092 A 19930217